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Érkezett 2017 NOV 2 8,
Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Írásbeli kérdés
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a Kormány
tagjainak feladat- és hatáskörérő l szóló 152/2014 . (VI. 6.) Korm. rendelet 48 .* 5 ., 13 . pontj a
szerinti feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető
miniszterhez ,

„A kormány megfelelőadatok és információk nélkül irányítja az egészségügyi ellátást ?
Hogyan akarják szabályozni a védőnői ellátást, ha azt sem tudják, hogy mennyi betöltetle n

védőnői állás van ma Magyarországon az egyes megyékben ?
címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Tavasszal és ősszel is megkérdeztem, hogy mennyi betöltetlen véd őnő i állás van az ország egye s
megyéiben, akkor nem kaptam választ kérdéseimre, sőt azt írták, hogy „az Emberi Erőforrások
Minisztériumának nincs olyan jogszabályi kötelezettsége, feladatköre, amely alapjá n
nyilvántartást kellene vezetnie a védőnők betöltetlen állásaival kapcsolatban kért adatokról. A
vonatkozó jogszabályi rendelkezések alapján a Minisztérium nem köteles maga előállítani a kért
adatokat. .” Ugy vélem jogos feltevés, hogy a tárcának, mint az ágazat irányításáért felelős
szervezetnek, tudni kell, hogy milyen ma Magyarországon a védőnő i ellátottság .
Szeretném jelezni, ha esetleg tényleg nem lennének tisztában a probléma súlyával, hogy a
sajtóban megjelentek szerint : „Az Országos Egészségpénztár adatai alapján 284 települése n
találhatók üres védőnői körzetek. A nagyobb településeken, városokban több üres állás is
található - hívta fel a figyelmet a Magyar Védőnők Egyesületének közleménye . (. . .) 2017-ben
regisztrált üres állások száma megközelíti a 400-at, viszont a helyettesített körzetek száma enné l
jóval több . A betöltetlen és a GYED/GYES-en, illetve tartósan távol lévő védőnők körzeteit
helyettesítéssel látják el, a számuk összesen 1000. A 2010-es évek elején az üres állások száma
200-250 között mozgott, 2016 végére megközelítette a 400-at, ami a jelzések alapjá n
folyamatosan nő. " I
Mindezek miatt ismételten kérdezem Miniszter Úrtól :

• Mennyi betöltetlen véd őnő i állás van ma Magyarországon az egyes megyékben ?
Várom megtisztelő válaszát!
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' http ://www.weborvos .hu/egeszsegpolitika/szinte_az egesz_orszagot_erinti/240736/

Budapest, 2017 . november 28 .
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